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De voorbije jaren kreeg ik vaak de vraag: 
“Burgemeester, die plannen rond de N60, 
hoe zit het nu? Want we zijn bezorgd.” En 
ja, die bezorgdheid was terecht.

De Ronsenaars hebben het recht om na 
al die jaren een oplossing te krijgen voor 
de stilaan onleefbare situatie in hun stad. 
De steeds drukker wordende N60 door-
kruist Ronse en reeds in 1977, 45 jaar 
(!) geleden, werd in het gewestplan een 
reservatiestrook voorzien om een leef-
baarheidsproject voor de stad mogelijk 

te maken. Bijna een halve eeuw wachten 
op een eerste spade in de grond. Het blijft 
een trieste vaststelling in dit land.

Licht aan het einde van de 
tunnel, zonder oostelijk 
tracé
Het project ‘Rond Ronse’ kreeg enige tijd 
terug de ondankbare taak om alle redelij-
ke alternatieven voor een nieuw verloop 
van de N60 te onderzoeken. Ondanks 
haar steeds  constructieve houding was 
het voor Maarkedal toch stevig schrikken 
om te zien dat een oostelijk tracé, dwars 
door het landschap van Maarkedal, als 
alternatief werd meegenomen. 

Vanaf dag één trokken we hier in Maarke-
dal aan één zeel. Dit project ging niet ten 
koste gaan van onze open ruimte, onze 
landbouwers en onze natuur. En van-
daag staat het vast: de plannen voor een 

centraal tracé zijn goedgekeurd door de 
Vlaamse Regering en er komt geen ring 
over Maarkedal. 

Trots op het resultaat
En hoewel eigen lof stinkt, mogen we 
onszelf als gemeentebestuur hiervoor 
wel even op de borst kloppen. We heb-
ben dit verzet steeds aangevoerd vanuit 
de objectieve overtuiging dat er minder 
ingrijpende opties waren voor de leefbaar-
heid van Ronse. En ja, als burgemeester 
was het soms ook een emotionele zaak. 
We hebben samen een prachtig stukje 
Maarkedal gered en daar mogen we best 
trots op zijn.

Meer informatie over het gekozen tracé: 
op pagina 5 van deze Gazet.

Burgemeester Joris Nachtergaele

Beste Maarkedaller,

We hebben samen een 
prachtig stukje Maarkedal 
gered en daar mogen we 
best trots op zijn.
Joris Nachtergaele

Hier is ze dan! Een nieuwe 
Gazet over onze thuisgemeente. 
Terug boordevol nieuws over 
geslaagde acties, realisaties en 
toekomstige plannen. 

Door corona lijkt het alsof de 
“prik” wat uit de limonade ver-
dwenen is, maar niets is minder waar!

2022 is... het jaar waarin veel werk dat  ‘achter de 
schermen’ werd gedaan, zichtbaar wordt in Maarkedal. 
Hierbij denk ik meteen aan De Maalzaak. Voor onze 
gemeente zal de opening van dit polyvalent centrum 
een belangrijke mijlpaal zijn in 2022. Met De Maalzaak 
geven we alle Maarkedallers de volgende decennia 
een ontmoetingsplaats voor ons rijk verenigingsleven. 

Daarnaast worden er heel wat wegenwerken uitge-
voerd de komende jaren, waardoor onze gemeente 
een betere en veiligere infrastructuur krijgt met aan-
dacht voor fietser en voetganger. Tegelijkertijd maken 
we werk van het verhogen van de rioleringsgraad om 
het milieu te beschermen.

Vooruitzien en keuzes maken 
2022 is... beleid voeren met vooruitziende blik  én 
durven keuzes maken. Daarom worden ook nieuwe 
plannen gesmeed en uitgewerkt, denk maar aan het 
nieuwe Chiro-lokaal in Schorisse of het vernieuwde 
Nukerkeplein. 

Afscheid
2022 is... ook het jaar waarin ik afscheid neem als 
afdelingsvoorzitter. Na zes jaar aan het roer gestaan 
te hebben, is het tijd voor een nieuwe generatie 
van jong talent en leiderschap. U leest alles over 
de verkiezing van onze nieuwe voorzitter Tim op 
pagina 6 van deze Gazet. En geloof me: u zal nog 
vaak van hem horen de komende jaren.  Zelf blijf ik 
als gemeenteraadsvoorzitter deel uitmaken van het 
bestuur van onze afdeling. Sowieso kan ik tevreden 
vaststellen dat onze mensen nadrukkelijk hun stempel 
drukken op het gemeentelijk beleid. Onze en uw 
ideeën vinden hun weg naar een mooier en warmer 
Maarkedal!  

Vandaar dat uw reacties, opmerkingen en suggesties 
dus nog steeds meer dan welkom zijn!  We hebben 
immers niet de waarheid in pacht. Ook met ons nieuw 
bestuur zullen we deze weg verder inslaan en de han-
den samen uit de mouwen steken!

Tenslotte nodig ik u van harte uit op onze bekende 
N-VA Maarkedal activiteiten, u kan deze terugvin-
den op pagina 12 van deze Gazet. 

Hopelijk tot dan!

Steve De Boever,  
Voorzitter N-VA Maarkedal  2016 - maart 2022
Volg het werk van N-VA Maarkedal op de voet  
www.n-va.be/maarkedal of via onze facebookpagina

N60 – Hoe zit het nu? 
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De Maalzaak: het nieuwe  
vrijetijdscentrum voor jong en oud
In december 2020 werd de eerste steen gelegd van het multifunctioneel centrum De Maalzaak, één van de grote projecten uit ons bestuursakkoord. Ruim een jaar later, biedt De Maal-
zaak sinds begin januari 2022 een nieuwe thuis aan heel wat verenigingen. Sporten, musiceren, dansen, vergaderen, plezier maken…. Noem maar op. Je kan het doen in De Maalzaak.

In tijden waar je als bestuur best 
twee keer nadenkt vooraleer 
een nieuw gebouw te realise-
ren, hebben we de uitvoering 
van De Maalzaak steeds hoog 
op de agenda geplaatst. De in-
frastructuur in onze gemeente 
voor verenigingen en sportie-
ve of culturele activiteiten was 
vaak verouderd. Voor ons was 
een nieuw ontmoetingscentrum 
dan ook uitdaging nummer één.

De pandemie heeft 
ons geleerd dat  
sociaal contact  
belangrijk blijft. 
Het is cruciaal om 
als gemeente te blij-
ven inzetten op het 
sociaal weefsel dat 

onze gemeente zo typeert en zo de verenigingen opnieuw 
een boost te geven en eenzaamheid geen kans te geven. In 
Maarkedal komen we graag samen en kennen we elkaar nog 
bij de voornaam. De Maalzaak moet de ontmoetingsplaats bij 
uitstek worden voor jong en oud.

Met De Maalzaak toont dit gemeentebestuur aan dat we tot 
veel in staat zijn in onze gemeente. Maarkedal mag dan wel niet 
de middelen hebben van een stad, maar met een verstandig 
financieel beleid en met een sterke beleidsvisie opgenomen 
in ons bestuursakkoord drukken we onze stempel op de ge-
meente en willen we Maarkedal een mooiere plek maken 
voor onze kinderen en kleinkinderen.

Het resultaat mag gezien worden. Het ontwerp van De Maal-
zaak komt van de hand van F2j architecten en kwam als beste 
uit de selectie. Het hedendaagse ontwerp past zeer goed in 
de omgeving en het landschap, wat voor ons zeer belangrijk 
was bij de keuze. De verzonken sokkel in combinatie met 2 
volumes in natuurleien resulteert in een gebouw dat  aanwezig 
is, uitstraling heeft, maar op een zeer bescheiden manier zijn 
plaats in het landschap opeist.

Ook aandacht voor duurzaamheid en energiezuinige maat-
regelen maakte deel uit van de architectuuropdracht. De 
sheddaken, een daktype dat we vooral kennen van oudere 
fabrieksgebouwen, werden zo georiënteerd dat ze diffuus zon-
licht binnentrekken in de grote zaal. De zuidelijke delen van 
het dak zijn perfect georiënteerd voor de zonnepanelen, die 
energie leveren voor de warmtepomp waarmee het gebouw 
verwarmd en gekoeld wordt. 

Dat ook KLJ Etikhove in De 
Maalzaak zijn nieuwe stek 
krijgt, ligt me nauw aan het 
hart. Toen ik zelf nog in de 
leiding van KLJ Etikhove zat, 
zo’n 25 jaar geleden, drongen 
we er al op aan bij het toen-
malig gemeentebestuur om 
een aangepaste huisvesting 
voor onze jeugdbeweging te 
voorzien. Dat ik dit nu mee 
kan realiseren als schepen 
van Jeugd stemt mij tevreden.

Nieuwe infrastructuur voor 
onze kunstacademie was 
hoognodig. De ruimte in het 
administratief centrum was 
hiervoor niet meer geschikt. 
Woord, muziek, dans en 
beeldende kunst geven we 
nu allemaal een plekje in De 
Maalzaak. De zalen die hier-
voor worden gebruikt heb-
ben we uiteraard voorzien 
van de nodige faciliteiten.

Daarnaast ben ik enorm tevreden met de nieuwe mogelijk-
heden die we kunnen bieden aan de fanfare De Bijenkorf, 
de naschoolse kinderopvang O.Ma en de speelpleinwerking. 
Maar hier hoeft het niet bij te blijven. De Maalzaak staat open  
voor iedereen met plannen voor workshops of andere acti-
viteiten. De zalen kunnen via de Dienst Vrije Tijd worden 
gereserveerd.

Eigentijdse architectuur met 
plaats voor onze jeugd 
Frederik Van Nieuwenhuyze

Eén van de prioriteiten 
van dit gemeentebestuur
Joris Nachtergaele

Nieuwe lokalen voor muziek, 
cultuur en zoveel meer
Isabel Van Quickelberghe



Patrimonium Algemeen nieuws I 3

Het gebouw bestaat uit verschillende ruimtes en zalen waar het verenigingsleven zich vanaf nu grotendeels zal afspelen. De zalen kregen elk een naam. Deze namen zijn toponiemen 
van verschillende plaatsen in Maarkedal (lees ook het artikel op p. 9 ‘Vanwaar komen de namen in De Maalzaak?’): 

Welke zalen vind je terug in De Maalzaak?

Belofte maakt schuld – Joris geeft 1.000 bomen weg
Burgemeester Joris Nachter-

gaele beloofde bij de Vlaam-
se verkiezingen in 2019 
dat hij voor elke stem die 
hij kreeg een boom zou 
planten. Het werden er die  

bewuste dag in mei 7.958.  
Nadat hij heel wat bomen in zijn 

tuin had geplant, vroeg hij de steun 
van Maarkedal en omstreken. Op 23 

oktober vorig jaar deelde hij daarom 
gratis bomen uit aan iedereen die een plaatsje 

had in zijn of haar tuin.

De actie werd een enorm succes en er werden maar 
liefst 1.000 eiken geplant eind oktober. De eik is als 

prachtige inheemse soort namelijk dé boom bij uitstek 
om in de toekomst nog meer te kunnen genieten van het 
prachtige Maarkedalse landschap. De ondergewaardeer-
de schoonheid van de solitaire boom zal bij vele gezinnen 
de tuin een nieuwe dimensie geven.

Naast de meerwaarde voor ons landschap dragen we 
met het planten van bomen een steentje bij in de strijd 
tegen de klimaatverandering. Eén boom absorbeert even-
veel CO2 als de uitstoot van een gemiddelde wagen die 
42.000 km rijdt. 

Voor de overige bomen zit nog één bebossingsproject 
in de pijplijn waar de burgemeester aan zal deelnemen 
door de aankoop van bomen te steunen. Waar de bomen 
zullen komen, daarover later meer.

De grote polyvalente zaal ‘Speelberg’ biedt ruimte aan allerlei recreatieve binnenspor-
ten zoals badminton, tennis, minivoetbal, (bucket)basketbal...

Het lokaal ‘Japs’ is een polyvalente ruimte waar alles in 
het teken staat van creativiteit. Ideale plek voor allerhande 
workshops. Ook de naschoolse kinderopvang op woensdag-
namiddag O.Ma nam hier zijn intrek.

Op de bovenverdieping bevindt zich de foyer met twee ontmoetingsruimtes: zaal ‘Vliergote’ en zaal 
‘Gouddruppel’. Hier kunnen verenigingen terecht om te vergaderen, maar ook tentoonstellingen en 
recepties zijn mogelijk. Een prachtig zicht op de Maarkedalse velden krijg je er gratis bij. 

In de danszaal ‘Rollekot’ worden er danslessen of yogasessies gegeven. Hier repe-
teert fanfare De Bijenkorf ook elke zondagvoormiddag.

Nieuwe lokalen voor muziek, 
cultuur en zoveel meer
Isabel Van Quickelberghe
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#Mooiermaarkedal

Project Rattepoel- en Wijmierstraat
De Rattepoelstraat, Wijmierstraat en een stukje van Hasselstraat en Bogaertsveld, worden voorzien van gescheiden riolering en nieu-
we wegenis. De aannemer is op 17 januari gestart, en is momenteel bezig met het aanleggen van de rioleringen in de Rattepoelstraat.  
De werken zullen tot na de zomer duren en kosten 1.479.091 euro excl. btw.

Nukerkeplein
Ook het Nukerkeplein krijgt dit jaar een facelift. Hierbij zal maximaal ingezet worden op de vergroening en ontharding van het plein met 
extra aandacht voor de zwakke weggebruiker. Het is de bedoeling om een groen dorpspark te creëren, waarbij aandacht voor ontmoeting 
centraal staat. Ook de schoolomgeving wordt meegenomen in het project. Momenteel loopt een participatietraject met de buurt.
De aanvang van deze werken is voorzien eind dit jaar.

Heraanleg kasseiwegen
De heraanleg van de kasseiwegen waarvoor we 
in 2013 een subsidiedossier indienden bij het 
Agentschap Onroerend Erfgoed zal ook dit jaar, 
na het zomerverlof, starten.

Eerst staan de werken aan Eikenberg en Fremis-
straat op de planning. Later volgen Stationsberg, 
Steenbeekdries en Mariaborrestraat.

Fietssuggestiestroken langs 
de Hofveldstraat 

Bij de heraanleg van de Hofveldstraat en  
Zottegemstraat destijds was er te weinig ruimte 
om fietspaden aan te leggen. Nochtans is dit een 
drukke baan met veel fietsers. Schepen Frederik 
Van Nieuwenhuyze dringt er al lang op aan bij de 
wegbeheerder, het Agentschap Wegen en Verkeer 
(AWV) om fietssuggestiestroken aan te leggen 
langs deze Hofveldstraat en Zottegemstraat. Op 
die manier krijgt de ruimte voor fietsers meer  
aandacht, met een afremmend effect op het ver-
keer. AWV heeft heeft intussen te kennen gegeven 
dat de fietssuggestiestroken er zullen komen. De 
uitvoeringsdatum is nog niet gekend. 

Kolpaartstraat
Ook langs de Kolpaartstraat zijn de werken van 
start gegaan. Binnen dit project worden niet al-
leen de riolering en wegenis vernieuwd, maar 
is er ook ruimte voorzien voor voldoende par-
keerplaatsen en zal er een afgescheiden fietspad 
aangelegd worden om de schoolomgeving veili-
ger te maken voor de zwakke weggebruikers. Dit 
fietspad zal langs de begraafplaats worden door-
getrokken tot aan het fietspad langs de N457. De 
nutsmaatschappijen hebben intussen de nodige 
aanpassingen gedaan, de aannemer start binnen-
kort en de werken zullen 160 werkdagen duren.

Dit project kost 2.176.397,92 euro (excl. btw), waar-
van 1.477 414,89 euro ten laste komt van Farys en 
de gemeente Maarkedal instaat voor 698.983,03 
euro. Van de Vlaamse Regering krijgen we daar-
enboven 64.000 euro.

Voor landelijke gemeenten is het niet evident om de rioleringsgraad op te krikken. We kampen in onze gemeente met een historisch gegroeide achterstand. Ook de  lage bevolkings-
dichtheid, in combinatie met een hoge kostprijs maken hiervan een serieuze uitdaging. Volgens de cijfers van de VMM zitten we momenteel aan een rioleringsgraad van ongeveer 
40%. Met de geplande investeringen de komende jaren zouden we tegen 2030 een rioleringsgraad van 63% halen. Wat een stevig engagement is als je weet dat de maximale riolerings-
graad in Maarkedal 80% is. De overige 20% zijn woningen waar in individuele zuivering moet voorzien worden.

LA BONOTTE



Tijdens de Algemene Ledenvergadering verkozen de leden van 
N-VA Maarkedal Tim Van Merhaeghe (27) en Tom D’hont (55) tot 
respectievelijk voorzitter en ondervoorzitter. Ze volgen Steve De 
Boever en Krist Vankeirsbilck op. “Steve en Krist hebben de voorbije 
jaren fantastisch werk geleverd. Wij willen dit werk nu verderzet-
ten“, klinkt het bij het nieuw aangestelde duo.

Om de drie jaar kiezen de leden van N-VA Maarkedal een nieuw bestuur 
voor de lokale afdeling. Het nieuwe bestuur vormt na de verkiezingen het 
belangrijkste orgaan van N-VA Maarkedal. Zowel Tim Van Merhaeghe als 
Tom D’hont werden unaniem verkozen door de Algemene Vergadering.

“Steve De Boever opvolgen als voorzitter wordt geen eenvoudige taak. Hij 
leidde N-VA Maarkedal samen met Krist in 2018 bijna naar een absolute 
meerderheid bij de vorige lokale verkiezingen”, zegt de nieuwe voorzit-
ter Tim Van Merhaeghe. “Ik heb er zelf ongelofelijk veel goesting in om 
samen met deze ervaren ploeg mij te engageren en toe te werken naar 
de verkiezingen van 2024. N-VA Maarkedal gaf vandaag daarnaast een 
belangrijk signaal: ook jonge mensen zoals ikzelf krijgen bij ons de kans 
om hun stem te laten horen.” 

Gemeenteraadslid Tom D’hont zal in het nieuwe bestuur de functie van 
ondervoorzitter vervullen: “Ik wil Tim als ondervoorzitter steunen met de 
ervaring die ik binnen het bestuur en binnen de gemeenteraad de afgelopen 
jaren heb opgebouwd. We hebben met N-VA Maarkedal een fantastisch mooi 
project uitgebouwd met het doel om Maarkedal beter en mooier te maken. 
Het is onze ambitie om dat te blijven doen, ook na 2024.” 

Naast de voorzitter en ondervoorzitter werden ook de andere bestuursleden 
aangesteld. De mandatarissen in de gemeenteraad en het bijzonder comité 
voor de sociale dienst (BCSD) maken automatisch deel uit van het bestuur. 
Daarnaast werden ook Jean Andries, Carine Callebaut, Ruby Cornelissen, 
Emy Elleboog, Ronny Declercq, Viviane Devos, Wouter Doclo, Wouter Gru-
loos, Milan Gruloos en Koen Van Oost verkozen tot bestuurslid. Hierdoor telt 
het bestuur van N-VA Maarkedal 22 leden. 

 

Frederik Van 
Nieuwenhuyze

Carine 
Callebaut

Bea 
Baeskens

Wouter
Gruloos

Milan
Gruloos

Krist
Vankeirsbilck

Marc 
Vuylsteke 

Jean
Andries

Tim Van 
Merhaeghe

De volgende jaren willen we 
verder werken aan de veranke-
ring van onze partij. Nog meer 
zal de nadruk komen te liggen 
op verbreding en overleg in 
Maarkedal.

Wil je net als zoveel andere 
inwoners deel uitmaken van 

de grootste partij van Maarke-
dal? Word dan nu lid van de 
N-VA of zelfs bestuurslid. Onze 
ploeg drijft op enthousiasme 
en goesting om het vele werk in 
Maarkedal verder te zetten. 
Wij willen zo niet alleen het 
Maarkedals huis verder verbou-
wen en verfraaien, maar er ook 

voor blijven zorgen dat iedereen 
zich er echt thuis kan voelen. 
Dus als u ons project lokaal 
wenst te ondersteunen, aarzel 
dan niet en neem contact op 
met Tim via:  
tim.vanmerhaeghe@n-va.be 
of geef Tim een belletje op 
0497/70 79 64.

Ook u kan meewerken, als lid of als bestuurslid

Tim Van Merhaeghe en Tom D’hont verkozen tot 
nieuwe voorzitter en ondervoorzitter N-VA Maarkedal

Koen 
Van Oost

Marijke Van 
Welden

Ruby 
Cornelissen

Viviane 
Devos

Ronny
De Clercq

Wouter
Doclo

Steve 
De Boever

Joris 
Nachtergaele

Isabel Van 
Quickelberghe

Emy 
Elleboog

Caren
Devenyns

Yves
Bontinck

Tom
D’hont
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Nieuw geboortebos in Maarkedal 

Uniforme schoolomgeving

Nieuwe plek voor Chiro Schorisse

In februari was het zover. Samen met onze jeugdbewegingen en jonge ouders werden 
de eerste bomen geplant in het nieuwe geboortebos. Het stuk weiland, gelegen langs de  
Steenbeek in Schorisse, tussen het natuurgebied Het Burreken en Bos Te Rijst, werd 
aangekocht door de gemeente en is toegankelijk voor iedereen.

Begin dit jaar werd er gestart met het uniformiseren van de schoolomgevingen in Maarkedal. De volgende schoolzones werden aangepakt :

“Het geboortebos wordt in de eerste plaats 
een nieuw stukje natuur voor álle Maarke-
dallers”, zegt burgemeester Joris Nachter-
gaele (N-VA). “In onze gemeente genieten 
we graag samen van de natuur en van ons 
landschap. De zorg voor onze open ruimte 
willen we ook doorgeven aan de volgende 
generaties.”

Schepen van Huis van het Kind en cultuur, 
Isabel Van Quickelberghe is blij met dit 
project: “Met deze traditie wil Maarkedal 
de nieuwe inwoners een warme welkom 
heten in hun gemeente. Een geboortebos 
staat symbool voor nieuw leven en de groei 
die kinderen doormaken. Ook ouders van 
sterrenkindjes kunnen er een herinnerings-
boom aanplanten en een plek geven aan hun 
verdriet.” 

Ook schepen van jeugd Frederik Van Nieu-
wenhuyze ziet voordelen voor de jonge 
Maarkedallers: “Het bos is toegankelijk voor 
iedereen. Het biedt in de toekomst ook per-
spectieven als speelbos. Betere activiteiten 
voor onze jeugd zijn er niet.”

Etikhove – Vrije Basisschool
Aangezien er op het Etikhoveplein ter hoogte van de schoolin-
gang beschermde kasseien liggen en bovendien het aanbrengen 
van een thermoplast op kasseien voor extra slipgevaar kan zor-
gen, werd er beslist de groene wegmarkeringen aan te brengen 
vóór het plein, dus iets verder van de schoolingang. Zodoende 
worden weggebruikers toch nog extra gewezen op het binnen-
rijden van de schoolzone. 

Nukerke – Gemeenteschool De Kleine Reus
Hier werden groene thermoplasten aangebracht op de toegangs-
wegen naar de school en rond het zebrapad. Ook de markering 
van de Kiss&Ride-zone werd extra in de verf gezet. 

Schorisse – Vrije Basisschool De Wante
Hier werden eveneens groene thermoplasten aangebracht aan 
de ingang van de school in de Essestraat. 

Maarke – Gemeenteschool De Kleine Reus
De ingang van de school ligt langs de Kokerellestraat waar ook 
een groene thermoplast werd aangebracht. Aangezien de Maar-
keweg een gewestweg is die recent werd heraangelegd, geeft 
het Agentschap Wegen en Verkeer geen toestemming om hier 
markeringen aan te brengen. 

Omer Wattezschool in Schorisse en Vrije 
Basisschool De Talentenboog in Nukerke
De schoolzones langs De Omer Wattezschool in Schorisse en 
De Talentenboog in Nukerke zullen later aangepakt worden, 
aangezien daar in de nabije toekomst werken worden gepland. 

Frederik Van Nieuwenhuyze (schepen van mobiliteit N-VA), 
Isabel Van Quickelberghe (schepen van Onderwijs N-VA) zijn 
blij met de realisatie van dit project en hopen op die manier dat 
de schoolgaande jeugd zich op een veilige manier naar school 
kan begeven. Om dit project te realiseren konden we rekenen 
op subsidies van Vlaanderen.

Chiro Schorisse viert dit jaar zijn gouden jubileum en is met zo’n 145 leden de grootste 
jeugdbeweging van Maarkedal. Momenteel is de jeugdbeweging gehuisvest in een veel 
te klein rijhuis in de Hofveldstraat, naast de gebouwen van basisschool Omer Wattez. 
Daardoor zijn ze zeer beperkt in hun mogelijkheden. Schepen van Jeugd Frederik Van 
Nieuwenhuyze nam daarom het initiatief voor de bouw van een nieuw chirolokaal. 

Het gemeentebestuur liet zijn oog vallen op het terrein langs de Heirwegstraat, een 
terrein waar de Chiro lang geleden ook al zijn stek had. Deze gronden zijn inmiddels 
aangekocht, ook de architect is reeds aangesteld en kan van start. Samen met de nieuwe 
lokalen wil het gemeentebestuur op het terrein ook plaatsmaken van een buurtpark 
waar er ook ruimte komt voor alle Maarkedallers.

Het is de bedoeling om dit jaar de nodige plannen op te maken en vergunningen te 
verkrijgen, om volgend jaar te starten met de bouw zodat Chiro Schorisse zijn intrek 
kan nemen in nieuwe lokalen tegen eind 2023.
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Gemeenteraadsvoorzitter Steve De Boever geeft u graag een bloemlezing van enkele 
opvallende gemeenteraadsbesluiten van het voorbije werkjaar: 

De gemeenteraad in beeld

Gemeenten geven meer uit aan personeel, maar blijven financieel gezond

De nieuwe ramingen van meerjarenplannen van de 300 Vlaamse gemeenten tonen niet direct redenen tot on-
gerustheid. Dat blijkt uit de analyse van het Agentschap Binnenlands Bestuur naar aanleiding van de nieuwe 
meerjarenplannen.

“Het meerjarenplan van iedere gemeente moet op het einde van de planningsperiode (2025) een positieve au-
tofinancieringsmarge (AFM) kennen, de maatstaf voor de structurele duurzaamheid van de financiën. Geen 
enkel bestuur heeft een meerjarenplan met een negatieve AFM in 2025”, licht Steve De Boever, financieel advi-
seur gemeentefinanciën toe.  
Voor alle besturen samen bedraagt de geraamde AFM in 2025 350 miljoen euro. Dit is 92 miljoen euro minder 
dan geraamd einde 2019 toen de originele meerjarenplannen zijn opgemaakt en de besturen in 2025 een AFM 
van 442 miljoen euro raamden. Niettemin blijft dat een aanvaardbaar resultaat.

Impact personeelskosten
Opvallende factor in die minder positieve 
AFM is de impact van personeelskosten. 

De hogere inflatie (en dus lonen) weegt 
ook op lokale besturen. Voor 2022 ramen de 

gemeenten in totaal net iets meer dan 6 miljard 
euro aan personeelskosten uit te geven. Dat bedrag ligt 152 
miljoen euro hoger dan geraamd in 2021. En wellicht hou-
den die cijfers nog een onderschatting in, omdat de mees-
te gemeenten voor de aanpassing van hun meerjarenplan 
zijn uitgegaan van een tragere toename van de inflatie.

Stijgende energieprijzen 
Bij de laatste aanpassing hebben de lokale 

besturen de uitgaven voor goederen en 
diensten in 2022, waaronder de uitgaven 
voor energie, al 220 miljoen euro hoger 

ingeschat dan eerder geraamd.

Globaal gezond
Dat de financiën van de gemeenten 
in globaliteit gezond blijven, is mee 
te danken aan de Vlaamse Rege-
ring. Tijdens deze regeerperiode 
stijgen de werkingssubsidies van de 
Vlaamse Overheid verder, naast de 
klassieke indexering van het Gemeente-
fonds met jaarlijks 3,5%. De Vlaamse Regering heeft daar-
naast diverse specifieke corona-gerelateerde subsidies 
verstrekt. De gemeenten ramen hun te ontvangen wer-
kingssubsidies op niet minder dan 6,070 miljard euro in 
2022 en 6,530 miljard euro in 2025. Bij de ramingen einde 
2019 bij de opmaak van de oorspronkelijke meerjaren-
plannen bedroeg dit nog respectievelijk 5,918 miljard euro 
en 6,410 miljard euro.

En Maarkedal?
Zoals bekend is Maarkedal financi-
eel structureel gezond. Dat we er 
beter voor staan dan de gemiddelde 
Vlaamse gemeente is ook algemeen 
geweten. Maar ons gemeentebestuur 
moet ook waakzaam blijven, want de 
aanhoudende inflatie, de stijgende energie-
kosten en de stilaan oplopende rente laten zich ook voelen 
in de gemeentekas. Zo zullen bepaalde grote investeringen 
een duurder prijskaartje krijgen. Maar ondanks de oplo-
pende kosten, blijven de belastingtarieven gelijk.

Daarom startte het gemeentebestuur dit voorjaar alvast 
een algemene efficiëntieoefening en besparingsronde op. 
We draaien elke euro voor u om en deinzen er niet voor 
terug om keuzes te maken die ervoor zorgen dat het aan-
genamer wordt om te wonen in onze gemeente.
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Lokaal Energiepact
Ook onze gemeente stapt mee in het Vlaams Lokaal Energie- en Klimaatpact. 

Het pact, dat concrete doelstellingen vastlegt voor energie- en klimaatbeleid op  
lokaal niveau, werd door de gemeenteraad goedgekeurd. 

Maarkedal zal alvast volgende acties ondernemen:

 ▶ Ontharding in de Kolpaartstraat, Nukerkeplein en belevingszone bij De Maalzaak;

 ▶ Renovaties AC Valerius De Saedeleer, toekomstige renovaties gemeentescholen en LOI;

 ▶ Renovatie- en energieadvies door Solva aan inwoners;

 ▶ Voorstudie door Solva naar haalbaarheid van zonnepanelen op daken van gemeentegebouwen;

 ▶ Elektrische deelwagens en plaatsen van laadpalen;

 ▶ Gemengd gebruik van deelwagens door ambtenaren van de gemeente en burgers;

 ▶ Erosiebestrijding

Puttene: van straat tot woonpark
De gemeenteraad keurde ook de allerlaatste verkoopaktes goed van het nieuwe 

duurzame woonproject in de wijk Puttene. Zo zijn nu alle 15 woningen verkocht en 
is het groene woonpark volledig aangelegd. Deze nieuwe woonwijk zal voortaan ver-

keersluw blijven. De gemeenteraad besliste namelijk om doorgaand verkeer te weren aan de hand 
van een knip net voorbij woonzorgcentrum Ter Gauwen. 

“Dit politiereglement is het sluitstuk om van de site Puttene, met de nieuwe woningen en het natuur-

speelplein, een zo verkeersluw mogelijk woonpark te maken”, verduidelijkt schepen van Mobiliteit 

Frederik Van Nieuwenhuyze (N-VA). Het natuurspeelpleintje en de woonwijk Puttene zullen voortaan 

met de auto enkel bereikbaar zijn via het Etikhoveplein. Het woonzorgcentrum zal bereikbaar blijven 

via de Onderbossenaarstraat.

Stopzetting nieuwe begravingen op de begraafplaats 
van Louise-Marie 

In 2017 keurde de gemeenteraad het kerkenbeleidsplan voor de parochiekerken op 

het grondgebied van Maarkedal goed. In dit kerkenbeleidsplan werd vastgelegd om een 

eigendomsruil voor de kerkgebouwen van Nukerke en Louise-Marie te realiseren en deze laatste 

te herbestemmen. De kerk Onze-Lieve-Vrouw van La Salette van de parochie Louise-Marie is bij 

decreet van bisschop Lode Van Hecke van het bisdom Gent op 10 juni 2021 onttrokken aan de 

eredienst. Voor de begraafplaats, die rond de kerk gevestigd is, werd in de gemeenteraad van 28 

september 2021 beslist om niet langer nieuwe begravingen, nieuwe concessies en asverstrooiingen 

toe te staan en dit vanaf 1 januari 2022. De lopende concessies en de reservaties op de lopende 

concessies blijven bestaan en worden verder uitgevoerd. Voor de begravingen in gewone grond blijft 

de grafrust van 15 jaar gegarandeerd. 

Aanpassing meerjarenplan
Op de laatste gemeenteraad van 2021 werd een nieuwe aanpassing van het financieel 

meerjarenplan goedgekeurd. Zo werden alle kredieten geactualiseerd met gelijkblijvende 

belastingen. Met onze 819 opcentiemen op de onroerende voorheffing en onze 7% aanvul-

lende belasting op de personenbelasting blijven we in beide gevallen ruim onder het Vlaams 

gemiddelde. Een opvallend cijfer is de stijging van de toelage aan onze politie zone: van 622.124 euro in 

2021 naar 747.006 euro in 2025.

Een aantal grote investeringen voor de volgende jaren zijn :

 ▶ verfraaien Nukerkeplein: 700.000 euro,

 ▶ accommodatie Chiro Schorisse: 380.000 euro,

 ▶ accommodatie voetbalactiviteiten: 680.000 euro,

 ▶ parking het Marca: 100.000 euro,

 ▶ uitbouwen van onze rioleringsinfrastructuur: 3.225.000 euro,

 ▶ verledden van de openbare verlichting: 550.000 euro

Voorlopig is de impact van de coronacrisis op de financiën van onze gemeente beperkt. We merken 
wel  een  stijging  van  de  uitgaven  in de  sociale  dienst. Een deel hiervan wordt echter gesubsidieerd 
door de hogere overheid.



Het heeft heel wat voeten in de aarde gehad, 
maar nu is het jeugd- en ontmoetingscentrum 
De Maalzaak een feit. Niet alleen verenigingen 
maar ook een particulier die een evenement 
wil organiseren is welkom in één van de zalen. 
Die verschillende zalen kregen allen een naam 
die verwijst naar een toponiem in Maarkedal.

De naam De Maalzaak verwijst naar een zeer 
oude plaatsnaam: maelsaecke. De allereerste 
naam Malsaca dateert reeds uit het derde kwart 
van de 12de eeuw en een kopie uit ca 1177 is te 
vinden in de archieven van de Abdij van Ena-
me. Volgens Maurits Gysseling, de bekende en 
invloedrijke onderzoeker op het gebied van his-
torische taalkunde en paleografie, is Malasiacum 
Gallo-Romeins van oorsprong en betekent het: 
‘een domein toebehorend aan Malasius’. Ma-
lasius leefde ten tijde van de Romeinse keizer 
Augustinus. 

Het gebied rond De Maalzaak behoorde eertijds 
tot de heerlijkheid van Overmaelsaecke met de 
Mariaborrebeek als grensbeek. De naam ‘Over-
maelsaecke’ komt voor in de bekende Jeruza-
lemkerk te Brugge. Op de koperen gedenksteen 
aan het grafmonument voor Jeroom Adornes 
staat dat hij heer was van o.a ”Overmaelsaec-
ke”.  Het “Goed te Maelsaeke”, een leengoed 
genoemd in 1522, komt als hoevenaam nog voor 
in de 17de eeuw; mogelijk in verband staand met 
één van de twee thans verdwenen omgrachte 
sites naast de Mariaborrebeek ten zuiden van de 
straat, weergegeven op de kaart van J. Bale van 
1641. Eén van beide is nog weergegeven op de 
Vandermaelenkaart van 1851 met vermelding 
“Motte Camp”. 

De familienaam ‘Van Maelsaecke’ komt  in de 
parochieregisters van Maarkedal 161 keer voor, 
bij de huidige volwassen bevolking in Maarkedal 
6 keer en de naam Malasius is vooral te vinden 
in Canada en in de VS.

De plaatsnamen die aan de zalen in “De Maal-
zaak” gegeven werden dateren vooral uit de 18de 
en 19de eeuw en zijn dus niet zo oud als het top-
oniem Maalzaak. De verschillende zalen kregen 
namen volgens de toponiemen van straten en 
buurten in Maarkedal:

- Zo wordt de grote sportruimte ‘Speelberg’ ge-
noemd naar het toponiem voor de Ommegang-
straat ter hoogte van het vroegere café Het Wit 
Paard in Nukerke. 

- De danszaal wordt het ‘Rollekot’ naar de be-
naming van de omgeving aan de Drappendries 
in Etikhove. 

- De polyvalente zaal krijgt de benaming ‘Japs’ 
naar de los naar de Tiegstraat aan de Vijverbeek 
in Schorisse. 

- De foyer wordt vernoemd naar een stukje 
Maarke-Kerkem, namelijk ‘Vliergote’, dat ver-
wijst naar de locatie van de Sint-Vincentius-
kapel. 

- Natuurlijk kan het toponiem voor de buurt 
rond De Maalzaak zelf niet ontbreken met de 
poëtische naam ‘Gouddruppel’ waar de ont-
moetingsruimte naar wordt vernoemd.

Meer over Maelsaecke in de loop van de geschie-
denis is te vinden in het documentatiecentrum 
van Businarias, op de benedenverdieping in het 
administratief centrum.

Voor de wandelliefhebbers is er zeer goed nieuws. Onze Z+-wandelroute wordt dit jaar uitgebreid. Die 
uitbreiding komt er boven aan de Taaienberg, ter hoogte van vakantiewoning De Bossenaarshoeve. 

De Taaienberg ligt in een prachtig landschap, maar is vooral bekend van De Ronde van Vlaanderen. 
Fans van Tom Boonen kunnen zich wel herinneren dat dit een helling was die de flandrien goed lag 
en waar hij vaak het verschil maakte. Tom Boonen kwam hem heel vaak als eerste boven, ondanks 
dat het een zware helling is met een lange uitloop. 

Daarom hadden burgemeester Joris Nachtergaele en schepen van cultuur Isabel Van Quickelberghe 
het idee om een standbeeld op te richten op de flanken van de Taaienberg, die ook weleens de 
Boonenberg wordt genoemd. Gelukkig was Tom zelf even enthousiast als het gemeentebestuur 
en werken we momenteel samen het project uit.

Voor de realisatie kunnen we daarnaast rekenen op de steun van de broers Hans en Joost Bourlon, 
initiatiefnemers van Het Kunstuur, een tentoonstelling met 32 topwerken van Belgische kunstenaars 
uit de periode 1887-1938. Valerius De Saedeleer is er zeer prominent aanwezig op de tentoonstelling 
met zijn schilderij ‘Het huis van mijn buur (1923)’. Dat Tom Boonen zorgt voor de beschrijving van 
het schilderij tijdens Het Kunstuur maakt de hommage aan de wielrenner nog specialer.

Na een ongelofelijk spannende editie vorig jaar, zal de eerste rit van de Baloise Belgium Tour 
op woensdag 15 juni opnieuw aankomen in Louise-Marie. De finale van de koers zal opnieuw 
integraal te volgen zijn via Sporza met honderdduizenden kijkers, waardoor de aankomst van 
onschatbare waarde is om onze gemeente en al haar troeven in de kijker te zetten.

Burgemeester Joris Nachtergaele hoopt alvast dat we er een groot volksfeest van kunnen  
maken: “Vorig jaar was alles zo goed als perfect: mooi weer, een spannende koers en een heel 
mooi parcours. Nu hopen we inderdaad op wat meer vrijheid zodat we er opnieuw een groot 
feest van kunnen maken zoals we dat tot voor kort enkel in Maarkedal konden.”

Vanwaar komen de namen in De Maalzaak? – Marc Vuylsteke 

Uitbreiding Z+ wandelroute met 
een hommage aan Tom Boonen

Baloise Belgium Tour komt  
opnieuw naar Maarkedal 
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De burgemeester vertegenwoordigt al meer dan twee jaar de gemeen-
te Maarkedal in het Vlaams Parlement. Als ondervoorzitter van de 
Vlaamse Commissie Landbouw & Plattelandsbeleid volgt hij het 
Vlaamse beleid van de ministers op de voet en haalt hij de problemen 
van de Maarkedaller aan bij de bevoegde ministers. In de commis-
sie pleitte Joris onlangs voor een eerlijke vergoeding voor de land-
bouwers, die bij elke crisis in onze voedingsketen de grootste dupe 
blijven.

De Maarkedalse Emy Elleboog is fotografe en mocht al heel wat beken-
de gezichten fotograferen. In het najaar van 2021 waren de Vlaamse 
parlementsleden van N-VA aan de beurt voor een heuse fotoshoot in 
en rond de gebouwen van het Vlaams Parlement in Brussel. Een week 
lang kreeg ze elk parlementslid van de grootste fractie van het parlement 
voor haar lens. 

De coronacrisis en de recente crisis 
in de varkenssector tonen opnieuw 
aan hoe fragiel de positie is van onze 
boeren. Telkens opnieuw moeten de 
landbouwers opdraaien voor proble-
men in de voedingsketen. De grote 
spelers in de retailsector hebben een 
machtsverhouding ten opzichte van 
de kleine, familiale landbouwers, be-
palen zelf de prijzen die ze willen be-
talen en blijven vervolgens grote win-
sten boeken. De landbouwer draait 
met immense verliezen en ziet de 
toekomst somber tegemoet. 

Daarom stelde Joris een vraag om 
uitleg aan de Vlaamse Minister voor 
Landbouw Hilde Crevits over de po-
sitie van de landbouwer in de voed-
selketen. Om de landbouwer in de 
toekomst beter te beschermen tegen 

crisissen en hem beter te wapenen 
tegen de vele uitdagingen die op hen 
af komen, wil Joris naar Brits voor-
beeld een waakhond in de voedsel-
keten, zodat de opbrengsten voor de 
productie niet enkel bij de retailsec-
tor terechtkomen, maar ook bij de 
boeren. 

De minister bekijkt op dit ogenblik 
ook het voorstel van Joris om de 
prijs die de landbouwer krijgt voor 
zijn product te afficheren in de win-
kelrekken. Eén van vele voorbeelden 
is bijvoorbeeld de melksector, waar 
de boer nu ongeveer per liter melk 35 
cent krijgt, terwijl je aan de kassa tot 
1,31 euro per liter kan betalen. Door 
meer prijstransparantie kunnen con-
sumenten een stuk bewuster kopen 
en zo de landbouwer steunen. 

Het fotograferen van alle parlementsleden, is dat een speciale opdracht voor jou? 
“Het was vooral een grote opdracht. Normaal rijd ik van de ene opdracht naar de andere in alle 
uithoeken van het land. Het is toch speciaal om een hele week op dezelfde plaats te moeten blij-
ven. Ik kreeg zelfs een week lang een vaste plek in het Vlaams Parlement: het kantoor van Bart 
De Wever. Dat is toch niet alledaags voor mij.”

Hoe verliep zo’n dag in het Vlaams Parlement dan voor jou?
“Van ’s morgens tot ’s avonds kwam het ene na het andere parlementslid voorbij om op verschil-
lende locaties binnen en buiten het Vlaams Parlement foto’s te nemen. Per parlementslid kreeg 
ik een uur de tijd. De kunst is om de foto’s spontaan te laten overkomen en dat is niet altijd even 
simpel. Zo’n fotoshoot voelt voor veel mensen namelijk niet zo spontaan aan, zeker in het begin. 
Ik had mijn handen vol dus. Toch was iedereen achteraf steeds zeer tevreden van het resultaat.”

Parlementsleden hebben een drukke agenda. Waren ze steeds mooi op tijd op de afspraak?
“Dat viel verbazend goed mee. Iedereen was eigenlijk mooi op tijd. Ook voor hen was het na-
tuurlijk een speciale ervaring die ze niet wilden missen. Een uur lang in het middelpunt van de 
belangstelling staan. In het parlement krijgen ze slechts enkele minuten in de spotlights. (lacht)”

Waren er ook grappige momenten? 
“Toen ik even op mijn vaste plek zat op het kantoor van Bart De Wever, kwam er iemand het 
kantoor binnen en stelde hij me een aantal vragen over Antwerpen. Het duurde enige tijd voor ik 
doorhad dat de persoon in kwestie me verwarde met de vaste medewerker van Bart De Wever. 
Ik heb hem helaas moeten teleurstellen. De toekomst van Antwerpen had er misschien helemaal 
anders kunnen uitzien mocht ik hebben meegespeeld.” 

Ook de burgemeester van Maarkedal passeerde dus langs jouw lens. Was het resultaat meteen 
aanvaardbaar of kwam er toch wat ‘fotoshop’ aan te pas?
“(knipoogt) Geen commentaar.”

Joris zet de eerlijke prijs voor onze landbouwers  
op de agenda van het Vlaams Parlement 

“Mijn vaste plek was het kantoor van Bart De Wever”
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Joris zet de eerlijke prijs voor onze landbouwers  
op de agenda van het Vlaams Parlement 

N-VA Maarkedal biedt hulp aan de slachtoffers van de watersnood in Luik

Hevige overstromingen teisterden in juli 
2021 het oosten van ons land. De beelden 
die we zagen in de media lieten ons niet 
onberoerd. N-VA Maarkedal bleef niet bij 
de pakken zitten en besliste om de maan-
delijkse afdracht van de weddes van hun 
burgemeester, schepenen, gemeente- en 
OCMW-raadsleden te spenderen aan de 
aankoop van hygiënische producten, pasta 
en voeding in blik. Met nog bijkomende gif-
ten van een aantal gulle schenkers slaagden 
we erin om ook ons steentje bij te dragen. 

Onze schepen Isabel Van Quickelberghe 
en gemeenteraadslid Tom D’hont reden 
met al deze hulpmaterialen richting Luik, 
meer bepaald de regio’s Chaudfontaine en 
Chênée. Uit gesprekken met hulpverleners 
en slachtoffers konden we afleiden dat de 
inwoners ons enorm dankbaar waren.
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Jonge mensen met een politiek engagement worden zeldzaam. Tim Van Merhaeghe (27) en Milan Gruloos (18) 
zijn de Maarkedalse leden van de nieuwe afdeling Jong N-VA Vlaamse Ardennen. De jongerenbeweging werd 
opgericht samen met andere geëngageerde jongeren uit Oudenaarde en Ronse. Daarnaast maken Tim en Milan 
deel uit van het bestuur van N-VA Maarkedal en willen ze zo de stem van de jonge Maarkedallers laten horen.

De schoonheid van Maarkedal verzekeren voor de volgende generaties

Waarom willen jullie zich als jonge mensen nog politiek en-
gageren?

Tim: “Actualiteit en politiek boeien me al van jongs af. Als je aan 
mijn grootouders in Etikhove vraagt wat ik woensdagnamiddag 
deed, dan zullen ze je zeggen dat ik vanaf de eerste minuut Villa 
Politica volgde in het Vlaams Parlement. Daarnaast vertrekt 
mijn engagement vanuit het principe dat de zijlijn de gemakke-
lijkste plaats is voor kritiek. Als je echt iets wilt veranderen en 
je kritiek wilt omzetten in daden, dan moet je je handen durven 
vuil maken.”

Milan: “Mijn politiek engagement is er voor een groot deel geko-
men door mijn middelbare studies (humane wetenschappen) en 
alhoewel politiek me niet zo heel erg interesseerde in het begin, 
begon ik me - naarmate ik ouder werd - te realiseren dat politiek 
eigenlijk in alles zit en zo begon mijn interesse ook te groeien. On-
danks mijn jonge leeftijd en het gebrek aan ervaring, wil ik tonen 
dat ook jongeren zich nog kunnen engageren voor iets waar ze in 
geloven, zoals het project dat we hier in Maarkedal uitbouwen.”

Jong N-VA Vlaamse Ardennen werd vorig jaar opgericht. Wat 
willen jullie met deze afdeling bereiken?

Tim: “In de eerste plaats proberen we jongeren uit de streek met 
dezelfde overtuiging samen te brengen. De Vlaamse Ardennen 
wordt al decennialang lokaal gedomineerd door de klassieke 
partijen, die vastgeroest zitten in de 20ste eeuw. Als Jong N-VA 
kunnen we de lokale topics voor de jeugd en jonge gezinnen 
naar voor schuiven. Ik denk bijvoorbeeld aan de dreiging van 
wateroverlast, die we nu moeten aanpakken om een toekomst 
voor onze generatie te verzekeren.”

Milan: “Het is onze bedoeling om jongeren uit de streek warm te 
maken voor politiek, dit doen we door lokale acties op te zetten 
en hen aan te tonen dat je echt geen hoge leeftijd of ervaring moet 
hebben om een lokaal engagement aan te gaan. Luisteren naar 
jongeren en samen op zoek gaan naar oplossingen. Natuurlijk 
moet het ook ‘leutig’ blijven en is er ook plaats voor een goed 
gesprek onder elkaar tussen pot en pint.”

Daarnaast zijn jullie bestuurslid van N-VA Maarkedal. Krijgen 
jullie de kans om jullie stem te laten horen? 

Tim: “Tijdens de bestuursvergadering hebben we de traditie om 
iedereen met bezorgdheden, vragen of ideeën aan het woord te 
laten. We hebben lokaal meer bevoegdheden dan de meeste men-

sen zouden denken, waardoor we bij de lokale mandatarissen 
bepaalde problematieken kunnen aanstippen.”

Milan: “Er is zeker de mogelijkheid om je stem te laten horen 
en om iedere vorm van bezorgdheid uit te spreken. Het is voor 
mij nog allemaal zeer nieuw, maar ik steek heel veel op van 
verschillende dossiers die aan bod komen binnen het bestuur.”

Wat maakt Maarkedal zo speciaal voor jullie?

Tim: “Of je hier nu woont of niet, iedereen is ervan overtuigd 
dat Maarkedal één van de mooiste gemeenten van Vlaanderen 
is. De verwondering is groot wanneer ik vrienden en familie 
meeneem op wandeling door onze landschappen. Daarnaast 
lijkt ook de trend om als jong gezin naar de stad te verhuizen 
door corona te zijn gekeerd. De rust, het sterke sociale weefsel, 
de open ruimte en de traditie die hier in Maarkedal nog bestaat, 
spreekt meer en meer jonge mensen aan.” 

Milan: “Maarkedal is een gemeente die je moet beleven. De 
rustgevende natuur hier is ideaal voor iedereen die tot rust 
wil komen en is ook datgene wat Maarkedal zo geliefd maakt 
bij toeristen. Maarkedal is ook een zeer sociale gemeente waar 
er altijd wat te doen is. Hopelijk keert dit nu ook snel terug na 
corona.”

Wat zijn jullie ambities voor de toekomst?

Tim: “Ik wil de komende jaren samen met Jong N-VA Vlaamse 
Ardennen onze groep verder uitbreiden. Ik geloof dat we door 
onze acties weldegelijk een aantal punten op de agenda kunnen 
zetten van de lokale besturen hier in de Vlaamse Ardennen. 
Verder wil ik de schoonheid van Maarkedal verzekeren voor 
de volgende generatie.”

Milan: “Het is mijn doel om de komende jaren mee te wer-
ken aan een mooier Maarkedal. Verder is het mijn ambitie 
om Maarkedal mee verder uit te bouwen tot een toeristische 
trekpleister. Maarkedallers zijn namelijk zeer gastvrije mensen 
en we hebben hier nog veel potentieel te ontginnen, zonder 
hiermee te raken aan de rust van onze inwoners.”

Interesse om je aan te sluiten bij Jong N-VA Vlaam-
se Ardennen? Neem gerust contact op met Tim  
(tim.vanmerhaeghe@n-va.be) of Milan (milangruloos@gmail.
com). 



12 I De N-VA in Maarkedal

Eerste N-VA Maarkedal Quiz –  
Zaterdag 17 september 2022
Op zaterdag 17 september 2022 organiseert N-VA Maarkedal voor het eerst een quiz. De quiz zal ’s 
avonds doorgaan in het Marca. Een avondje quizzen voor iedereen met leuke prijzen. Hou zeker de 
datum vrij en hou de sociale media van N-VA Maarkedal goed in het oog om tijdig in te schrijven, want 
de plaatsen zijn uiteraard beperkt!

Verbroedering tussen 
Maarkedal en Matelica 

Eind november vorig jaar trok het jumelagecomité 
van Maarkedal naar Matelica, in de Italiaanse regio 
Marche. De maanden voordien had het comité al 
verschillende contacten gehad met het bestuur van 
de Italiaanse gemeente die o.m. bekend staat voor 
haar wijnbouw. Zowel Matelica als Maarkedal zagen 
al snel meerwaarde in een samenwerking als zuster-
gemeenten. 

De Maarkedalse delegatie (Frederik Van Nieuwen-
huyze, Peter Thomas, Tom D’hont, Yves Bontinck) 
keerde terug uit Italië met heel wat ideeën om deze 
samenwerking uit te werken. Zo werd gebrainstormd 
rond taalcursussen, uitwisseling van studenten, ver-
enigingen, jeugdbewegingen... Verder wil het jume-
lagecomité ook bekijken hoe we van elkaar kunnen 
leren in domeinen zoals toerisme, natuureducatie 
en gastronomie.

Dit voorjaar komt er een delegatie uit Italië langs om 
de verbroedering tussen beide gemeenten verder 
vorm te geven. Na het Italiaans bezoek kunnen de 
concrete projecten worden uitgerold. Op die manier 
wordt Matelica naast Horšovsky Tyn (Tsjechië) de 
tweede actieve zustergemeente van Maarkedal.


